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Bestyrelsesmøde onsdag d. 09.02.22 kl. 19.00 – 21.00 
 

O = Orientering D= Drøftelse  B = Beslutning 

 

Bemærk dette er et teamsmøde  
 

Forplejning: Mette       

 

Fraværende: Jan, Pia,  

 
 

PUNKT ANSVARLIG TYP

E 

TID REFERAT 

1. Opsummering af referat fra sidst, 

og godkendelse af dagsorden 

samt punkter til eventuelt. 

 

David  O/B 19.00 Godkendt 

 

. 

2. Elevrådet   

- Nyt fra elevrådet  

- UMR-kursus   

 

Mette  O/D 19.05  Dette punkt udgår, da Elevrådet ikke deltager i dette 

online møde.  

3. Orientering om opfølgning på det 

Fælles bestyrelsesmøde i 

november.   

- Herunder valg af en 

repræsentant til en lille 

Mette  O/D 19.10  Kurt, Ketty og Mette har haft møde med evaluering af 

det fælles bestyrelsesmøde med input fra egne 

bestyrelser.  
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arbejdsgruppe for forældre  

 

Der opfordres til at et medlem fra hver skolebestyrelse 

går i udvalg, i forhold til forældrenes indsats:  

 

- Fællesskab, tage sig tid til den gode start og 

arbejdet med eleverne trivsel i overgangen. 

Maja vil gerne deltage i dette udvalgsarbejde.  

 

Mette skal mødes med Kurt og Ketty igen sidst i februar 

for at få konkretiseret lidt flere tiltag omkring 

overgangsarbejdet.  

 

Mette præsenterer resultatet af dette møde på næste 

bestyrelsesmøde.  

 

4. Ny normerings kontrakt for 

daginstitutionen  

 

Jan O  19.20 

 

 

 

30 vuggestuebørn. 

83 børnehavebørn. 

 

Børnene tænkes fordelt som nedenfor ved fuld 

normering. 

 

12 + 12 vuggestuebørn 

6 vuggestuebørn + 12 børnehavebørn 

23 + 23 børnehavebørn 

Førskole på SFO med op til 25 børn i de nye lokaler, 

som forhåbentlig står klar i august 2022. 

 

5. Regnskabsresultat 2021  

 

Jan og Mette  

 

O 19.30 Jan gennemgår i detaljer på næste bestyrelsesmøde. 

Slutresultat SFO:  SFO slutter med et lille overskud. 

Slutresultat vuggestue og børnehave ender på et lille 

minus, hvis ikke vi får Corona kompensation.  

 

Hvis vi får fuld Corona kompensation vil 

daginstitutionen lande på et større plus. 

Jan arbejder på at få den fulde refusion.  
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Den positive afvigelse skyldes bl.a. - 

gæstedagplejeindtægt, manglende regning på husleje i ½ 

år i 2021, samt positiv indtægt på vippenormeringen. 

 

Regnskabsresultatet for skolen lander, som forventet på 

et større plus, da vi har reserveret en del penge til indkøb 

af nyt inventar og indretning af de nye lokaler (PLC, 

SFO, musiklokale, N/T, personalerum, mødelokaler og 

kontor), som meget gerne skal stå klar senere i 2022.  

 

Det var planen at byggeriet skulle have stået færdigt i 

2021, men grundet Corona og store prisstigninger er 

ombygningen udsat. Vi har derfor ikke kunnet bruge de 

afsatte midler i regnskabsåret 2021. Vi har indstillet til 

BFU at vi ønsker overførelsen til 2022.  

 

6. Budget 2022  

- Orientering om forslag til 

budgettet for 2022  

 

- Godkendelse af budget 2022  

 

Jan og Mette  O/D/

B 

19.40 For institutionsdelen udskydes dette til næste 

bestyrelsesmøde, hvor Jan deltager. Dette 

 

Mette fremlagde budget for 2022. Der er budgetteret 

med middelstor buffer til uforudsete udgifter, 

byggeomkostninger, indkøb af møbler til 3. – 6. 

klasserne.  

 

Budgettet blev godkendt af bestyrelsen. 

 

7. SFO – årets gang og nyheder  

 

Flemming og Jan  O/D 20.00 Alm SFO:  Der er 3 fastansatte (2 pædagoger og en 

medhjælper, samt en pædagogstuderende).  

 

Når børnene får fri fra skole, hentes de af en SFO 

medarbejder 5 minutter før det ringer ud i klassen, 

hvorefter de går i SFOén og får mad og en snak, inden de 

går i gang med eftermiddagens fritidstilbud.  

 

Vi arbejder med, at personalet er fordelt på forskellige 

øer, sammen med børnene, så vi bevarer overblik og 
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retning.  

 

Bestyrelsen ønsker at der kommer et årshjul, som både 

kan bruges til reklame for SFO´en, og som 

planlægningsredskab for personalet. 

 

Special SFO´en. Intet nyt siden sidst. 

 

8. Byggeri  

- Produktionskøkken  

- Udbudsfristen i uge 7  

 

Jan O/D 20.15  Aftale om produktionskøkkenet er ved at falde på plads. 

 

Resten af byggeriet mangler vi prissætning på. Det skulle 

have været på plads i uge 5. Håndværkerne kom med 

konstruktive forslagsændring i f h t materialevalg.  

 

Vi håber på at have klarhed i løbet af uge 7 eller 8. 

 

9. Corona – orientering omkring 

anbefalinger, lokal smitte og 

håndtering af et meget højt 

sygefravær blandt personalet  

  

Flemming, Jan og 

Mette  

 

O 20.25 Der blev orienteret om de gældende anbefalinger, og 

status på smitten. Efterhånden er de fleste elever tilbage i 

klasserne.  

 

Personalet har været fantastisk gode til at hjælpe 

hinanden i den pressede tid med mange 

Coronasygemeldinger.  

 

Pt. Er det vuggestuen og børnehaven der er hårdest ramt. 

Mange forældre har hjulpet ved at give deres børn nogle 

ekstra fridage. 

 

10. Nyt fra Gullestrup Børnecenter  O 20.35 Formanden: Intet nyt siden sidst. David spurgte om der 

er noget bestyrelsen gerne vil have noget med på samråd. 

 

Mette foreslår skolebestyrelsesvalg som emne – hvordan 

kan vi gøre reklame for det.  

 

Ledelsen I institutionen vuggestuen har vi nu 24 børn, 

og pladsanvisningen er begyndt at visitere børn fra 
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Tjørring til os, og det ser ud til at virke.  

 

På Meldgård har vi lavet en ny mødestruktur, med 3 

stuemøder efter hinanden, mandag formiddage, hvor Jan 

eller Flemming deltager, for at styrke de individuelle 

pædagogiske tiltag omkring de enkelte børn, samt for at 

få synliggjort det gode pædagogiske arbejde i højere grad 

end det er synligt i dag. 

 

På skolen har vi valgt at udskyde den pædagogiske dag i 

marts. Vi sætter snart en ny dato i foråret. 

 

Mette skal på udveksling et par gange i løbet af foråret 

2022 med teamet Sådan laver vi god skole i andre lande. 

Mette er derfor ikke at finde på skolen i uge 8 og 11. Vi 

får besøg af 5 skoleledere fra Holland i uge 12.  

 

Skolefester bliver den 22. marts for 0+1+2+3 klasse og 

den 24. marts for 4+5+6 klassemarts.  

 

Der kommer snarest nyhedsbrev om dette. 

 

Medarbejderne: 

 

I skolen kører det nærmest normal, men det er 

udfordrende med mange Corona syge. 

 

Vedr. ordblindeundervisning: her evalueres det på 

lærernes uddannelse i dette, og man når frem til at det er 

primært de ældre elever der profiterer af dette. Indsatsen 

i indskolingen kører fint. 

 

Der er blevet talt datoer om skolefest og placering af 

årgangsugen.  

 

Der er blevet talt om brugen af elevcomputere – De skal 

bruges til skolebrug, og de programmer der skal på 
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computeren ligges ind på skolen. 

 

Mette og to lærere arbejder med digital kompetence, og 

regner med at præsentere dette på næste 

bestyrelsesmøde. 

 

Bestyrelsen debatterede hvorvidt computerne skal med 

hjem eller blive på skolen. Indtil videre må eleverne tage 

computerne med hjem fra 3. klasse og op.  

 

11. Eventuelt og punkter til næste       

møde d. 17/3 2022  

 

David  B 20.50 - Bestyrelsesvalg - proces og plan  

- Næste skoleårsplanlægning  

- Princip og handleplan for digital kompetence 

i Gullestrup Børnecenter  

- Budget for institution 

- Nyt fra byggeriet 

 

10. Godkendelse af referat 

 

David  B 20.55  

 

 

   


